
Rotarymøte 9. november 2015 

Møtet ble avholdt i kantina i NAV-bygget 

 

På dette møtet var det besøk av distriktsguvernør Bjørn Aas og ass. guvernør Dag Tveit. 

 

Møtet ble ledet av president Hanne Sundbø, som ønsket velkommen til «sine egne lokaler» i NAV-

bygget. 

Hun minnet om merkedager, som dreide seg om en person: Egil Firing, som fyller 90 år 13/11. 

Neste møte blir mandag 16. nov., i og med at intercity-møtet er utsatt til onsdag 9/12. 

 

Hovedinnslaget var foredraget til distriktsguvernøren. 

Bjørn Aas er medlem i Stavern rotaryklubb, og til daglig bonde i Brunlanes. 

Han startet med å referere RI-presidenten K.R.Ravindran, som har som valgspråk: «Be a gift to the 

world». I den sammenheng hadde han oppfordring til å bruke tiden godt til nytte og hjelp for andre. 

I den sammenheng er rotary et godt verktøy. 

Målene er oppnåelige og utfordrende. 

Særlig hadde et besøk i Litauen gitt spesielle opplevelser, og han var imponert over prosjektet vår 

klubb har i Litauan! 

Guvernøren la særlig vekt å øke forståelsen for hva rotary er. 

Han understreket at vi nok har mange medlemmer, men ikke så mange rotaryanere! 

Han ønsker å styrke klubbens indre liv, utveksle ideer og å ta samfunnsansvar på en tydelig måte. 

 

Han ønsker å tenke fremover. Derfor er ungdom og fremtid et hovedtema. 

Ungdom må motiveres. Ungdomsutveksling er dårligere i Norge enn i andre land. 

Det blir viktig å presentere programmene på sosiale medier, f.eks. På Facebook. 

De unge medlemmene ønsker prosjekter. De må bli engasjert og motivert. 

Det er viktig å bli kjent med medlemmene i klubben. Ego- og urego-foredrag er viktige! 

Og gode foredrag både internt og eksternt. 

Media er lite engasjert i organisasjonsstoff, mente guvernøren. Men skriver gjerne om resultater. 

Det er f.eks. mer spennende å lese om mennesker i Afrika som har reddet synet pga rotary, enn å 

lese om at rotary har et engasjement der. 

 

En godt drevet klubb er en som har godt omdømme i lokalsamfunnet, som evaluerer sin virksomhet, 

og tar ansvar for medlemmene i den komite den enkelte er plassert, og utfordrer dem. 

En god klubb har god tilgang på nye medlemmer. 

Vi må tenke bredt nok. Det er nok mange yrker som ikke er presentert i klubbene. 

Hva med våre nye landsmenn i den sammenheng? 

De må kunne snakke norsk og ha et yrke for å kunne bli medlemmer. 

Vi er medlemmer av en service-organisasjon, ikke av en humanitær! 

Rotary har en negativ trend i Europa for tiden. En del slutter. Vi må vite hvorfor. 

I vårt distrikt, 2290, slutter det 10 medlemmer pr. måned i gjennomsnitt! 

I USA holder medlemsmassen seg nokså konstant, i Afrika er den sterkt økende. 

 

Det blir en del pengeprat i rotary. Men det er nå engang slik at Rotary Foundation er en hovedsak 

for vårt nasjonale og internasjonale arbeid. 

Polio-pluss har vært en stor suksess. Vi er blant de største bidragsyterne i verden for å utrydde polio 

på jorden. Polio er nærmest helt borte. Bare Pakistan og Afghanistan gjenstår. 

 

Guvernøren slo et slag for neste års Handicamp på Haraldvangen, i tiden 24. juli til 6. august. 

Den er for fysisk handicappede i alderen 18 – 28 år. 

Det er gratis, men klubbene må sørge for transport til og fra. Kontaktperson er Gisle Bjørnstad. 

 



Det ble noe samtale etterpå om disse tingene, men mest om den lokale flyktningesituasjonen i vårt 

område. Det kommer nå 180 til Fossnes, som blir transittmottak, og disse skal utplasseres i 

Sandefjord og omegn. Hva kan rotary gjøre i situasjonen? 

Flyktningemottakene blir bl.a. uten norskundervisning. Den skal skje der de blir plassert etter hvert. 

Hvordan hjelpe til at integreringen kan gli bedre? Mange klubber har allerede vist oppfinnsomhet. 

Dette blir det noe samtale om på møtet 16. november. 

 

Referent Roar Bredal 

 

 

 


